
 

 

Schriftelijke vragen permanente bewoning recreatieparken Zevenhoven, 

Lizet Keyzers, 1 december 2021 

Welke acties zijn van het college en van de stuurgroep van de parken nodig om in de momenteel nog 

lege bijlage X bij de omgevingsverordening van de provincie opgenomen te worden  zodat deze in 

aanmerking kunnen komen voor legalisering voor permanente bewoning?  

 

Wat is de stand van zaken van deze benodigde acties? 

Wanneer wordt bijlage X bij de omgevingsverordening (naar verwachting) door de provincie 

vastgesteld?  

 

Wat is de exacte betekenis van opname in bijlage X? Zijn er  vervolgens nog acties nodig om tot 

permanente bewoning van de recreatieparken te kunnen besluiten en zo ja welke acties zijn dat? 

 

Op onze technische vraag Decembernota 2021 naar de planning mbt het bereiken van 

overeenstemming met de provincie over permanente bewoning van de recreatieparken antwoord u 

in dat u  eind tweede kwartaal 2022 een PS besluit hierover verwacht.  

- Betreft dit het besluit over bijlage X of betreft dit een verdergaand – finaal – besluit?  

 

Wij hebben vernomen dat bij de wijziging van de Provinciale Verordening door Provinciale Staten, 

het vanaf die datum niet meer mogelijk zou zijn voor gemeentebesturen, om permanent wonen op 

recreatieparken toe te staan. Momenteel kunnen gemeenten zelf nog beslissen om dit via 

gedoogbeleid wel toe te staan. Het rijk heeft met nieuwe wetgeving deze mogelijkheid zelfs 

verruimd. PS zou hier anders mee omgaan.  

- is het college hiermee op de hoogte? Wat zijn de achtergronden en motieven van deze insteek van 

PS? 

- Is er gezien de stand van zaken in het traject voor permanente bewoning van de Zevenhovense 

recreatieparken aanleiding om te besluiten tot een nieuwe gedoogronde om zo voorafgaand aan het 

te verwachten PS-besluit tijd te kopen?  

 

In de beantwoording van onze technische vragen december nota geeft u aan dat GS tijdens de Staten 

vergadering op 22 september 2021 heeft toegezegd, dat het omzetten van recreatiewoningen naar 

permanente bewoning, niet van invloed zal zijn op de regionale woningbouwbehoefte. Wel op het 

totaal van de bovenregionale woningbouwbehoefte. 

- Wat zijn daarvan de consequenties / wat kunnen daarvan de consequenties zijn voor de in onze 

gemeente mogelijk te ontwikkelen woningen? 


